
Protokół z XXXVII sesji

Rady Osiedla Osobowice-Rędzin

z dnia 23 października 2019 r.

1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Osiedla.
W sesji wzięło udział 11 radnych według załączonej listy obecności.

2. Do protokołowania sesji zaproponowano radnego Artura Błaszkiewicza. Kandydaturę poddano pod głosowanie.
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

3. Przewodniczący RO przedstawił proponowany porządek obrad. Przewodniczący ZO wniósł o wprowadzenie
zmian w przedstawionym porządku. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. W głosowaniu wzięło
udział 10 radnych. Za przyjęciem porządku głosowało 10 radnych. Porządek przyjęto jednogłośnie.

4. Protokolant odczytał protokół z XXXVI sesji. Protokół został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych. Protokół przyjęto
jednogłośnie.

5. Przewodniczący Zarządu przedstawił sprawozdania z wykonania zadań społecznych pn. Piknik Rodzinny oraz
XIII Osobowicka Ósemka. Projekty po dyskusji poddano pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 10
radnych. Za przyjęciem sprawozdań głosowało 10 radnych. Sprawozdania przyjęto jednogłośnie.
(uchwała XXXVII/71/19)

- Po przyjęciu uchwały Przewodniczący Zarządu Osiedla złożył pisemną rezygnację z pełnionej funkcji.
- Do sesji dołączył radny Tomasz Kajdanowicz.
- Przewodniczący RO odczytał treść rezygnacji złożonej przez PZO.

6. W związku z rezygnacją PZO przystąpiono do powołania nowego zarządu.
Powołana została komisja skrutacyjna w osobach Artur Błaszkiewicz, Piotr Gonet i Paweł Kierakowicz do
przeprowadzenia wyborów na funkcję przewodniczącego zarządu. Przewodniczącym komisji został Artur
Błaszkiewicz.
Do pełnienia tej funkcji zgłoszono jedną kandydaturę pani Joanny Nawrot.
W głosowaniu tajnym udział wzięło 11 radnych.
Kandydatka została wybrana 8 głosami za, przy 2 wstrzymujących się i 1 przeciw. (uchwała XXXVII/72/19)

- Sesję opuściła Wiceprzewodnicząca RO, Monika Kowalska

7. Przystąpiono do wyboru Wiceprzewodniczącego Zarządu Osiedla. PZO wskazała kandydaturę Hanny Gonciarz.
Kandydatka wyraziła zgodę w związku z czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Za przyjęciem kandydatki głosowało 10 radnych. Uchwałę przyjęto
jednogłośnie.(uchwała XXXVII/73/19)

8. Przystąpiono do wyboru Sekretarza Osiedla. PZO wskazała kandydaturę Piotra Goneta. Kandydat wyraził
zgodę w związku z czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Za przyjęciem kandydata głosowało 10 radnych. Uchwałę przyjęto
jednogłośnie.(uchwała XXXVII/74/19)



9. Przystąpiono do wyboru Skarbnika Osiedla. PZO wskazała kandydaturę Artura Błaszkiewicza. Kandydat
wyraził zgodę w związku z czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Za przyjęciem kandydata głosowało 10 radnych. Uchwałę przyjęto
jednogłośnie.(uchwała XXXVII/75/19)

10. Przystąpiono do wyboru Członka Zarząd Osiedla. PZO wskazała kandydaturę Marka Nawrota. Kandydat
wyraził zgodę w związku z czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Za przyjęciem kandydata głosowało 10 radnych. Uchwałę przyjęto
jednogłośnie.(uchwała XXXVII/76/19)

11. Przedstawiono koncepcję podjęcia konsultacji społecznych ws. Funduszu Osiedlowego. Ustalono terminy i
formę konsultacji internetowych oraz bezpośrednich. Zarząd został zobowiązany aby do najbliższego piątku
ogłosić podjęcie konsultacji.

12. W ramach wniosków i zapytań omówiono kwestię problemów z uruchomieniem nowej siedziby RO oraz
przekazano relację ze spotkania na Komisji Środowiska RMW ws. pól irygowanych

Na tym sesję zakończono i zamknięto.

Protokołował: Przewodniczący Rady Osiedla
Radny Rady Osiedla Osobowice-Rędzin

Artur Błaszkiewicz Krzysztof Dubik


